
PROTOKÓŁ NR 54/23 Z POSIEDZENIA KOMISJI 

DS. INFRASTRUKTURY I ŚRODOWISKA, KTÓRE ODBYŁO SIĘ 

W DNIU 21 LISTOPADA 2023 ROKU 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Środowiska Artur Maligłówka 

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność 

obrad – obecnych 8 radnych. Po czym poddał pod głosowanie następujący 

porządek obrad: 

1) opiniowanie projektu budżetu Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-…, 

2) ustalenie planu pracy Komisji na 2024 rok oraz wnioski do planu pracy 

Rady Powiatu na 2024 rok, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

4) sprawy bieżące. 

Wyniki głosowania: obecnych – 7 „za” – 7, „przeciw” – 0, wstrzymujących 

się” – 0, nie głosowało – 0. Porządek obrad został przyjęty. 

Ad 1) 

Mariusz Dzwonkowski Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały 

w sprawie budżetu Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok oraz projekt 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnogórskiego na lata 2024-2028. 

Radny Paweł Mrachacz powiedział, że zaplanowano bardzo mało środków 

finansowych na inwestycje i remonty na drogach oraz w szkołach 

i jednostkach Powiatu. Następnie zapytał w jakim procencie został 

zrealizowany budżet na 2023 rok. Czy dług w 2024 roku się zmniejszy? 

Następnie mówił na temat bezpieczeństwa na drogach, zapytał dlaczego 

Powiat otrzymał tak mało pieniędzy na drogi z programów rządowych. 
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Zapytał dlaczego Powiat nie zaciągnie „pożyczki na 2% od Państwa” 

na inwestycje. 

Radna Krystyna Trzęsiok odniosła się do kwestii remontów 

w infrastrukturze drogowej mówiąc, że kwota 4 250 000 zł, która została 

zaplanowana jest niewielka w stosunku do zadań wpisanych do budżetu. 

Następnie poinformowała, że mieszkanka Księżego Lasu skierowała 

petycję do Starostwa we wrześniu i nie otrzymała jeszcze żadnej 

odpowiedzi. Petycja dotyczy remontu ul. Wiejskiej w Księżym Lesie. 

Następnie powiedziała, że trwa objazd w związku z remontem DK 94 

i ruch na drogach od strony Gliwic jest niesamowity. Jest duży problem, 

aby wjechać na tą drogę, dodatkowo zwróciła uwagę, że droga jest 

obciążona dużym ruchem przez co jest dewastowana. Nie wie czy kwota 

zaplanowana w budżecie na remonty będzie mogła pokryć remonty 

po zakończeniu objazdu. 

Skarbnik Powiatu odniósł się do kwestii zadłużenia mówiąc, że zadłużenie 

spada od 2019 roku w granicach około 2,5 mln zł do 3 mln zł rocznie. 

Na koniec przyszłego roku przewidziane jest na poziomie nieco ponad 

7 mln zł. W kwestii remontów i inwestycji na drogach powiedział, 

że porównując przyszłoroczny projekt budżetu z tym co udało się 

zrealizować w latach ubiegłych, to widać bardzo duży progres. Na remonty 

w ciągu kilku ostatnich lat wydawano od 3,7 mln zł do 6 mln zł. 

Na przyszły rok planowanych jest 9,3 mln zł. W tej kwocie zawierają się 

dwa zadania, które są wyodrębnione i t one angażują prawie 5 mln zł. 

Pozostałe 4 mln zł są na wszelkie inne zadania drogowe. Plan 

na inwestycje w 2024 roku wynosi 19,6 mln zł, patrząc na poprzednie 

lata, to kwota prawie dwukrotnie wyższa. Od 2019 roku realizowano 

inwestycje na drogach w kwocie od 9,2 mln zł do 11 mln zł. Teraz 

planowana kwota to 19,5 mln zł. 
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Radna Krystyna Trzęsiok powiedziała, że w budżecie zaplanowana jest 

kwota 350 000 zł na dokumentacje projektowe. Po czym zapytała dla 

jakich zadań będzie przygotowywana dokumentacja projektowa. 

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie ma skonkretyzowanych zadań. 

Jeżeli pojawi się szansa aplikowania o środki zewnętrzne lub będzie 

potrzeba pilnego remontu czy pilnej inwestycji na drogach, to te środki są 

zabezpieczone. 

Radny Piotr Krok powiedział, że ma przed sobą propozycje zadań 

do budżetu Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok złożone przez Komisję 

ds. Infrastruktury i Środowiska. 7 radnych zagłosowało 

za zabezpieczeniem środków na cząstkowe naprawy dróg i chodników, 

będących w bardzo złym stanie technicznym, dla których Zarząd Powiatu 

nie przewiduje składania wniosków o dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych w wysokości 10 mln zł. Wszyscy radni byli „za”. Natomiast 

w budżecie zabezpieczono 4 mln zł. Następne zadanie, o którym Komisja 

dyskutowała to 10 000 zł na stworzenie i promocję Powiatowego 

Programu Pozyskiwania Szarej Wody Użytkowej. Czy w budżecie znalazły 

się na to środki? Nie ma nic. Dodał, że w Unii Europejskiej tworzony jest 

tzw. Niebieski Ład. Tam są wytyczne, które podmioty będą mogły 

korzystać z tego programu. My nie robimy nic w tym kierunku. Kraje 

Afryki Północnej i Bliski Wschód mogą nie mieć za niedługo dostępu 

do wody, a my nic nie robimy po to aby tą wodę szanować. „Naprawdę nie 

stać nas na 10 000 zł żeby rozpocząć ten program, żeby ta szara woda 

miała obieg”. Wszyscy radni byli za tym wnioskiem, aby „przygotować 

podstawy prawne, żeby każdemu, kto przychodzi do Powiatu o pozwolenie 

na budowę wskazać, szanowny panie możesz sobie wybudować studnię, 

możesz sobie wybudować zbiornik na szarą wodę, wszystko jest 

uzgodnione z zakładem, w którym będziesz odprowadzać ścieki. Ale tych 

regulacji my nie mamy, nie chcemy mieć, bo tak jest wygodniej, 

bo łatwiej jest przycisnąć i 30% wody, którą można spożyć my 

przepuszczamy tak sobie o, bo tyle przechodzi przez ubikacje w naszych 
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domach”. Następnie zapytał czy są środki na kontynuację zadania 

bezpiecznych przejść dla pieszych. 

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że na razie nie ma zabezpieczonych 

środków na to zadanie. 

Radny Piotr Krok zapytał czy będzie zwiększenie środków na budżet 

partycypacyjny, czy będzie w ogóle realizowany budżet partycypacyjny. 

Krystyna Kosmala Starosta Tarnogórski powiedziała, że we wrześniu 

głosowano na zadania, które będą wykonywane w 2024 roku. Obecny 

Zarząd Powiatu nie jest w stanie odpowiedzieć na pytanie jakie będzie 

stanowisko przyszłej Rady i przyszłego Zarządu Powiatu związane 

z rozpisaniem budżetu partycypacyjnego i kwoty na niego przeznaczonej 

na 2025 rok. 

Radny Piotr Krok zapytał czy wniosek Komisji dotyczący 

zagospodarowania terenu podwórka przy jednej ze szkół będzie 

realizowany. 

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie ma środków na takie zadanie. 

Następnie powiedział, że sytuacja jest generalnie bardzo trudna, ponieważ 

płaca minimalna rośnie o 700 zł. Nie wiadomo czy tarcze zostaną 

utrzymane, jeśli nie to wszystkie koszty mediów z automatu wzrosną. 

Powiat nie stać na przeznaczenie tak dużych pieniędzy na remonty. 

Starano się jak najwięcej wygospodarować. Kwoty przeznaczone na 

remonty i inwestycje są znacznie wyższe niż to mieliśmy w latach 

ubiegłych i w roku obecnym. Wydaje się, że na ten moment nie da się nic 

więcej wygospodarować. 

Radny Piotr Krok zapytał czy będą środki finansowe dla spółek wodnych. 

Skarbnik Powiatu powiedział, że tak. Zabezpieczono środki w wysokości 

15 000 zł. 
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Radny Piotr Krok odniósł się do wypowiedzi radnego Pawła Mrachacza 

dotyczącej kredytu mówiąc, że o tego typu kredycie mówił 4 lata temu 

przy okazji nakładki na drodze Tworóg – Krupski Młyn. Wtedy 1 metr 

kwadratowy podwójnej nakładki kosztował 60 zł. Za 170 000 zł udało się 

zrobić 500 m nakładki. Wtedy apelował, kiedy materiały i robocizna były 

dużo tańsze, a kredyty były zerowe, aby wykorzystać tą szansę 

i wyremontować te drogi. Teraz jest bardzo drogo, bo i kredyty są drogie 

i usługi są drogie. Mieliśmy wtedy wykorzystać tą okazję, ale woleliśmy 

przeznaczyć pieniądze, które były miały być na drogi, na wysokie wieże. 

Skarbnik Powiatu powiedział, że kredyt trzeba byłoby spłacić na stopach 

procentowych obecnie funkcjonujących. 2-3 lata temu było bardzo niskie 

oprocentowanie, ale kredyt pewnie byłby skonstruowany na zasadzie 

stopy WIBOR plus marża banku. W tym momencie oprocentowanie i tak 

płaciłoby się rynkowe. 

Radny Piotr Krok powiedział, że Skarbnik ma rację, ale można by było ten 

kredyt wcześniej spłacić. Następnie powiedział, że apeluje aby rozpoczęto 

program szarej wody użytkowej. Jeśli nie będzie tego programu, to nikt 

w to się nie zaangażuje, a jest tu szansa zaangażowania mieszkańców. 

Jeśli nie wykażemy zaangażowania mieszkańców nie będzie można 

aplikować o środki z Niebieskiego Ładu, a to mogą być potężne pieniądze. 

Następnie mówił o środkach na rewitalizację rzek. 

Radny Dariusz Wysypoł powiedział, że był w grupie radnych, którzy 

głosowali za przeznaczeniem kwoty 10 mln zł na drogi, zagłosowałby 

i za większą kwotą, ale trzeba realnie podejść do budżetu. Możemy 

oczywiście zaciągać kredyty i tak już było w historii Powiatu, ale to się 

skończyło postępowaniem naprawczym. Wszyscy na tej sali są 

doświadczonymi radnymi, wiedzą co to jest budżet wiedzą, jak się go 

tworzy. Radny uważa, że dopóki nie zmieni się finansowanie powiatów 

ziemskich, to są one do likwidacji. Tak jak funkcjonują powiaty ziemskie, 

to nie powinny w ogóle istnieć na dotychczasowych zasadach, ponieważ 
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to jest porażka. Porażką jest to, że te powiaty praktycznie nie mają źródeł 

stabilnego finansowania, a potrzeby remontowe są olbrzymie. Dodał, 

że ta kadencja była wyjątkowa, wiele się w niej udało. Wszystko dzięki 

Staroście, Zarządowi Powiatu i radnym. Wszystko dzięki tym, którzy 

popierali inwestycje. Prawie 100 mln zł pozyskano z źródeł zewnętrznych 

w tym z gmin na inwestycje. Gdyby nie te środki nie wykonano by nawet 

połowy tych przedsięwzięć. Powiaty ziemskie w tej formie i przy tym 

sposobie finansowania nie mają racji bytu. Potrzeby są ogromne. Jeżeli 

chcemy wpisać coś nowego, to trzeba coś innego wykreślić. Następnie 

zapytał o przebudowę przepompowni w Radzionkowie, czy finansowanie 

w kwocie 140 000 zł zostało uzgodnione z kolejami i nie wchodzi w zakres 

przebudowy kolei. Czy to wynika z tworzonej dokumentacji? Zapytał 

również czy 32 mln zł przeznaczone na budowę strażnicy to kwota 

prognozowana czy jest już zapisana w jakimś dokumencie. 

Skarbnik Powiatu powiedział, że kwota 32 mln zł na budowę strażnicy jest 

zapisana w wieloletniej prognozie finansowej, natomiast źródłem 

finansowania jest budżet państwa. 

Krzysztof Łoziński członek Zarządu Powiatu powiedział „kwestia 

porozumienia z kolejami jest w trakcie podpisywania, porozumienie takie 

trójstronne. Też ogromny ukłon w stronę gminy Radzionków, która 

zadeklarowała udział, jest już przez kolej zlecone wykonanie tego 

większego zbiornika, natomiast co do całkowitego rozliczenia no nie mamy 

jeszcze dokumentów podpisanych, więc trudno powiedzieć, że jest to już 

sfinalizowane, ale jesteśmy na etapie kończącym ten proces. Natomiast 

wykonawstwo trwa i nie jest zagrożone na tą chwilę”. 

Przewodniczący Komisji zapytał o finansowanie budowy Domu Pomocy 

Społecznej (DPS) w Strzybnicy. W przyszłym roku zapisano na ten cel 

10 mln zł, a łącznie przeznaczonych na tą inwestycję jest 21 mln zł. Czy 

wykonawcy zapłacono już 11 mln zł? 
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Skarbnik Powiatu powiedział, że finansowanie tego zadania to około 

21 mln zł, z czego 12 750 000 zł to środki z „Polskiego Ładu”, reszta to są 

nasze środki. W tym roku planowane jest na to zadanie ok. 10 mln zł, 

których jeszcze nie wydatkowano. Czekamy na fakturę i w przyszłym roku 

też zaplanowano ok. 10 mln zł. 

Starosta Tarnogórski powiedziała, że środki przeznaczone na budowę 

DPS w Strzybnicy są środkami mocno znaczonymi. Przy inwestycjach, 

które trwają do 12 miesięcy wykonawca zapewnia w 100% finansowanie 

inwestycji, bo może wystawić po zakończeniu prac tylko jedną fakturę. 

Dlatego takie inwestycje są bardzo drogie. Natomiast w tym przypadku 

mamy inwestycję dłuższą niż 12 miesięcy i wtedy wykonawca może 

wystawić 2 faktury. Wystawienie faktury jest możliwe po przekroczeniu 

50% zaawansowania prac. Dlatego na ten rok planowano, że finansowanie 

będzie wynosić około 10-11 mln zł, natomiast na ten moment wykonawca 

jeszcze nie osiągnął zakładanych 50% zaawansowania prac, stąd też nie 

może wystawić faktury. Jeśli ta faktura będzie wystawiona my mamy 

obowiązek zapłacenia całego naszego udziału. Potem Powiat może składać 

do Banku Gospodarstwa Krajowego prośbę o sfinansowanie ich części 

zadania w wysokości około 4,5 mln zł. 

Radny Paweł Mrachacz zauważył, że jest mało środków na drogi. Zapytał 

czy są zabezpieczone środki finansowe na remonty bieżące. Dodał, że 5 lat 

temu były inne ceny, że można było zrobić wielkie inwestycje, 

bo kosztowały mniej niż dzisiaj. Zapytał jak to jest możliwe, że Gmina 

Tarnowskie Góry prowadzi tak dużo inwestycji na drogach. Następnie 

powiedział, że w Starostwie nie ma komórki organizacyjnej, która 

pozyskuje środki z Unii Europejskiej. 

Starosta Tarnogórski odpowiedziała na pytanie dlaczego Powiat nie 

zaciągnie kredytu. Obejmując funkcje Starosty w 2017 roku zadłużenie 

powiatu wynosiło 22,3 mln zł. W 2019 roku powiększono to zadłużenie 

o 4,5 mln zł, ponieważ wyemitowano obligacje, aby sfinansować 
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inwestycje na bloku operacyjnym. To razem jest 26,8 mln zł. Na koniec 

tego roku poziom zadłużenia będzie wynosił 9,8 mln zł, czyli spłacono 

18 mln zł kredytów. Na to wszystko trzeba było „zarobić”, trzeba było tak 

zorganizować dochody, aby oprócz wkładów własnych i płacenia bieżących 

należności, trzeba było spłacić jeszcze 18 mln zł. My wiemy ile kosztuje 

1 km drogi. W tej chwili trwają roboty na ul. Mikulczyckiej i niespełna 

3 km drogi kosztują 16,5 mln zł, czyli po przeliczeniu jest to 5,5 mln zł 

za 1 km drogi. Jak to przemnoży się przez 200 km dróg, które wymagają 

pilnych prac wychodzi kwota 1,1 mld zł. Radny Paweł Mrachacz mówi 

czemuż to burmistrza i miasto Tarnowskie Góry stać na wszystko. Gdyby 

radny słuchał czasem tego co mówią przedstawiciele Zarządu Powiatu 

i wyciągał wnioski, to wiedziałby, że na sesji absolutoryjnej przytoczono 

wyliczenia jak wyglądają dochody gmin z terenu powiatu. Po wyciągnięciu 

średniego dochodu z 9 gmin, to budżet Powiatu nie powinien wynosić 

dwieście kilkadziesiąt mln zł, tylko miałby oscylować w granicach 

850 mln zł. Gdyby Powiat dysponował budżetem 850 mln w skali roku, 

to nasz „poziom umiejętności zarzadzania nie tylko finansami, bo tu ukłon 

w stronę pana Skarbnika za wielką naprawdę sprawność w tym co 

wykonuje, natomiast nasz poziom i nasze umiejętności byłby 3 a może 

nawet 4 razy większe”. Następnie odniosła się do tematu szarej wody 

mówiąc, że rozumie problemy z wodą, ale żaden powiat i żaden wydział 

architektury nie ma narzędzi prawnych aby cokolwiek prywatnemu 

inwestorowi narzucić łącznie z programem zagospodarowania wody szarej. 

Kolejno powiedziała, że wyprasza sobie jakiekolwiek uwagi pod adresem 

pracowników Biura Strategii i Rozwoju, ponieważ Powiat bierze udział 

we wszystkich organizowanych konkursach na dofinansowanie. 

To ile środków pozyskujemy świadczy o tym, że budżet zwiększyliśmy, 

na przestrzeni ostatnich lat, co najmniej o 70 mln zł. Natomiast na 2024 

rok przewidzianych jest dotacji inwestycyjnych na kwotę 40 mln zł. 

To samo się nie uczyniło. 
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Skarbnik Powiatu dodał, że środki unijne z rozliczeń wpływają z zadań 

zakończonych nie tylko w tym roku ale i ubiegłym, będzie to szacunkowo 

kwota około 5,5-6 mln zł. Nabory najbliższe też jeszcze się nie rozpoczęły. 

Pierwsze będą na zadania infrastrukturalne. Dlatego w przyszłym roku 

jeszcze w budżecie nie zapisano środków unijnych. Na pewno Powiat 

będzie brał udział w tych naborach. 

Radny Paweł Mrachacz powiedział, że z częścią wypowiedzi Starosty się 

zgadza, a z częścią nie. Dodał, że kiedyś radni byli informowani, ile 

pozyskano pieniędzy z Unii Europejskiej. Następnie powiedział, że miasto 

Tarnowskie Góry przekazuje więcej środków na drogi niż Powiat. 

Zadłużenie Powiatu zmniejszyło się kosztem inwestycji na drogach. 

Radny Piotr Krok powiedział, że „Niebieski Ład” będzie przewidywał, 

że w przyszłości będzie określona ilość wody na mieszkańca, która będzie 

za darmo, a reszta będzie bardzo droga. Jesteśmy na obradach Komisji 

nie tylko ds. infrastruktury ale i środowiska, a zadania ochrony środowiska 

należą do powiatu. Dlatego apeluje, aby Komisja zajęła się tym 

programem, bo jest ważny dla naszego środowiska. 

Radna Krystyna Trzęsiok zaproponowała, aby przygotować radnemu 

Mrachaczowi wykaz środków, o które Powiat aplikował. Następnie zapytała 

czy w związku z prośbą mieszkanki Zbrosławic Powiat może ingerować 

w sprawę kontroli jakości powietrza. 

Członek Zarządu Powiatu powiedział, że każdy mieszkaniec może taką 

sprawę zgłosić do właściwego urzędu. Jeśli nawet mieszkaniec nie wie 

gdzie ma się zwrócić, lub zwróci się do niewłaściwego urzędu, urząd jest 

zobowiązany zgodnie z właściwością przekazać to do odpowiedniej 

instytucji. Następnie powiedział, że jest wdzięczny pracownikom za ich 

ciężką pracę. 

Starosta Tarnogórski powiedziała, że na potrzeby Komisji Budżetu 

i Finansów zrobiono zestawienie, ile Powiat pozyskał środków dotacyjnych 
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zewnętrznych. Suma tych środków z lat 2018-2022 oraz planowanych na 

rok 2023 przekroczyła 112 mln zł, z tego 16 mln zł to są dotacje z gmin 

leżących na terenie powiatu. Może te dane przekazać Komisji, jeśli o to 

zawnioskuje. 

Radny Paweł Mrachacz zapytał ile środków pozyskano w tym roku z Unii 

Europejskiej. 

Starosta Tarnogórski powiedziała, że wszystkie pozyskane środki są 

środkami krajowymi. Następnie szczegółowo omówiła jakie środki Powiat 

pozyskał w 2023 roku. 

Przewodniczący Komisji poprosił o wyrażenie opinii do projektu uchwały 

w sprawie budżetu Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: obecnych – 8, „za” – 6, „przeciw” – 2, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Komisji poprosił o wyrażenie opinii do projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnogórskiego 

na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania: obecnych – 8, „za” – 6, „przeciw” – 2, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 2) 

Komisja w głosowaniu: obecnych – 7, „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” - 0, nie głosowało - 0, przyjęła projekt planu pracy na 2024 rok 

(załącznik nr 2). 

Komisja nie sformułowała wniosków do planu pracy Rady Powiatu. 

Ad 3) 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 53/23 

z posiedzenia Komisji w dniu 17 października 2023 roku. 
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Wyniki głosowania: obecnych – 8, „za” – 8, „przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 4) 

Radny Piotr Krok zapytał czy odbył się przegląd mostów, a zwłaszcza 

drewnianego mostu w Boruszowicach. 

Andrzej Prochotta p.o. dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Tarnowskich Górach (ZDP) powiedział, że przegląd jeszcze trwa, a data 

jego zakończenia to 12 grudnia br. 

Radny Paweł Mrachacz poprosił, aby samochody biorące udział w „Akcji 

Zima” miały zamontowane nadajniki GPS. 

P.o. dyrektora ZDP powiedział, że w tym roku są nowe umowy, w których 

jest zapisany wymóg posiadania nadajnika GPS. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Środowiska 

(-) Artur Maligłówka 


	PROTOKÓŁ NR 54/23 Z POSIEDZENIA KOMISJI DS. INFRASTRUKTURY I ŚRODOWISKA, KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 21 LISTOPADA 2023 ROKU
	1) opiniowanie projektu budżetu Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-…,
	2) ustalenie planu pracy Komisji na 2024 rok oraz wnioski do planu pracy Rady Powiatu na 2024 rok,
	3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji,
	4) sprawy bieżące.
	Ad 1)
	Ad 2)
	Ad 3)
	Ad 4)

